
Notulen Algemene Ledenvergadering 2016 
 

 
Datum: ALV: 18 november 2016 
Tijdstip: 19:30 uur 
Locatie: kantine Sporthal Egerbos (Drie Decembersingel 34, Blerick) 
 
 
1. OPENINGSWOORD 
Randolph Keyner (RK) opent de vergadering en heet iedereen welkom. Hij opent net als afgelopen jaar de 
vergadering met het tonen van een pakkende videoclip. Dit jaar heeft het fragment betrekking op de 
noodzakelijkheid van samenwerken. Alleen samen kunnen wij binnen Venlo Sport Crusaders onze doelen 
bereiken. Hierbij is iedereen hard nodig en alle hulp wenselijk.  
 
2. BERICHTEN VAN VERHINDERING 
Iris de Groot, Seymen Baran, (o/v) Cees Peeters, o/v Sjuul Beuwer, (o/v) Isaiah de Jiménez, Sirac Atesalp, 
Nicolle Peeters, Dennis Ambaum, Emir Acar, Ramon Litjens.  
Voor de aanwezigen: zie aanwezigheidslijst (op te vragen bij het secretariaat). 
 
3. MEDEDELINGEN 

1. Over de notulen 2015 zijn geen vragen gesteld of opmerkingen geplaatst. De notulen van de 
Algemene Ledenvergadering 2015 zijn daarmee vastgesteld. 

2. Er zijn geen actiepunten ter bespreking. 
3. Er is door Gina Drissen en Demi van den Bergh (speelsters dames-team) een G-team gestart. 

Venlo Sport Crusaders kende in het verleden eerder een G-team, destijds in de vorm van een 
basketbalrolstoel-team (lichamelijke beperking). Het huidige G-team richt zich op spelers met een 
verstandelijke beperking. Hoewel het team op dit moment nog slechts uit één speler bestaat, vindt 
de vereniging het van maatschappelijk belang om juist ook deze doelgroep faciliteiten aan te 
bieden. G. Tosserams (ouder) heeft het bestaan van dit team in overleg met Demi ook bij Stichting 
Dichterbij onder de aandacht gebracht. Het is prettig als mensen net als G. Tosserams helpen bij de 
promotie van dit team zodat het team kan groeien.  

4. Na een eerste informatiebijeenkomst is er recent een recreanten-team opgestart. Dit team bestaat 
op dit moment uit ongeveer 13 (potentiële) spelers. Over enkele weken wordt geëvalueerd en 
bekeken of er aanvullende afspraken moeten worden gemaakt.  

5. Ouders Gonny Tosserams en Francoise van Munster hebben gehoor gegeven aan de oproep om 
namens Venlo Sport Crusaders kantinediensten te draaien op VSC wedstrijddagen. Zij hebben de 
eerste kantinediensten gedraaid en dit is alle partijen goed bevallen. De ouders worden namens het 
bestuur en de vereniging bedankt voor hun inzet. Uitbreiding van deze groep is wenselijk. 
Geïnteresseerden kunnen zich aanmelden. Maral Tabei (speelster dames-team) meldt zich tijdens 
de vergadering aan voor deze taak.  

 
4. JAARVERSLAG 
Iedereen heeft toegang tot het jaarverslag en kan hierover desgewenst vragen stellen. Het bestuur roept de 
ALV op dergelijke stukken vooraf door te nemen. In het jaarverslag staan in vogelvlucht alle zaken van het 
afgelopen jaar. RK noemt alle bestuurs- en commissieleden en licht hun taken toe. De functies van 
technische commissie en sponsorcommissie zijn vacant. De technische commissie wordt opgevangen 
binnen het bestuur, De sponsorcommissie wordt op dit moment opgepakt door RK. Alle commissieleden 
worden bedankt voor hun inzet het afgelopen jaar en hun bijdrage aan het jaarverslag. Esther Blom wordt 



bedankt voor het opstellen van het jaarverslag. Tot slot wordt Miranda van Leijsen (voormalig 
wedstrijdsecretaris) bedankt voor haar jarenlange inzet als wedstrijdsecretaris.De aanwezigen hebben geen 
vragen over het jaarverslag. Het jaarverslag wordt niet nader toegelicht tijdens de vergadering en is te 
raadplegen op de site van Venlo Sport.  
 
5. VERKIEZING BESTUURSLEDEN en AANSTELLING COMMISSIELEDEN 
 

● VERKIEZING BESTUURSLEDEN 
 
Rooster van aftreden (artikel 5.2 statuten): 
 

jaar van aftreden functie naam 

2018 voorzitter Randolph Keyner 

2016 penningmeester Mathias Raap 

2017 secretaris Petra Valkenberg 

 
Mathias Raap (MR) is aftredend en stelt zich herkiesbaar. Hij wordt tijdens de ALV herkozen en behoudt zijn 
huidige functie. Het nieuwe rooster is daarmee als volgt: 
 

jaar van aftreden functie naam 

2018 voorzitter Randolph Keyner 

2019 penningmeester Mathias Raap 

2017 secretaris Petra Valkenberg 

 
● AANSTELLING COMMISSIELEDEN 

 
Het overzicht van commissieleden is als volgt: 
 

Commissie functionaris Stand van zaken 

Scheidsrechterscommissie 
Eef  Titulaer-Schoon en 
Jolanda Swinkels 

- 

 Wedstrijdcommissie Jacquelien Kaandorp - 

Technische commissie  - vacant per direct 

Evenementencommissie Anneke de Wit-Veringa 
Anneke zou graag hulp of ondersteuning 
krijgen van enthousiaste leden.  

Publiciteitscommissie Esther Blom - 

Sponsorcommissie - vacant per direct 

 



Er wordt een oproep gedaan voor de vacante functies. Ook is er hulp wenselijk bij de 
evenementencommissie. Tijdens de vergadering meldt Iris van der Broek (speelster dames-team) zich aan 
voor de sponsorcommissie. Eray Yildiz en Jari Janssen (beiden JU16) hebben interesse om een bijdrage te 
leveren aan de evenementencommissie.  
 
6. A. BEHANDELING FINANCIEEL VERSLAG 2015-2016 
MR licht het saldo van de vereniging kort toe. Hij legt uit dat de sponsorinkomsten met dank aan RK 
aanzienlijk zijn en verwijst verder naar het jaarverslag. 

B.  VERSLAG KASCOMMISSIE 
De leden van de kascontrolecommissie, Iris van der Broek en Rik Lemmen hebben op 16 november 2016 
de boekhouding gecontroleerd. De boeken zijn in orde bevonden. De vergadering dechargeert op advies 
van de kascontrolecommissie het Bestuur voor wat betreft haar verantwoording over het boekjaar 
2015/2016.  

C.  BENOEMEN KASCOMMISSIE 
Het nieuwe rooster wordt als volgt vastgesteld: 
 

2016/2017 M. van Leijsen 

2016/2017 D. van den Bergh 

ALV 2015 / ALV 2016 
Reserve 2016 / 2017 

R. Lemmen 

 
 
7. BEGROTING 2016-2017 
Jan Billekens vraagt of het huidige aantal leden van invloed is op het begrote resultaat. MR geeft aan van 
niet daar het aantal leden nagenoeg gelijk is ten opzichte van andere jaren. Verder worden over de 
begroting geen vragen gesteld door de aanwezigen.  
 
8.  BESTUURSVOORSTEL 
Het bestuursvoorstel (voor het voorstel: zie agenda ALV) wordt toegelicht. Er blijkt onder de aanwezigen 
veel verwarring en onduidelijkheid te bestaan over het voorgestelde artikel en daarmee de wijziging in het 
huishoudelijk reglement. De meningen over de voor- en nadelen zijn sterk verdeeld. Nadat geruime tijd 
ruimte is gegeven voor het stellen van vragen en na gegeven uitleg door de bestuursleden, wordt 
overgegaan tot stemming. Omdat de eerste telling niet duidelijk verloopt, wordt de telling nogmaals verricht 
en gecontroleerd. De stemming vindt plaats conform artikel 8 van de statuten. Met een zeer kleine 
meerderheid wordt het voorstel met ingang van het seizoen 2017/2018 aangenomen. Het bestuur zal 
onderzoeken welke vorm van beloning (ook jonge) kaderleden aanspreekt en hiermee rekening houden in 
haar nieuwe wijze van beloning. .  
 
9. VASTSTELLING CONTRIBUTIES 
Met de oprichting van een G-team moet de contributie voor deze leden (recreanten) worden vastgesteld. De 
contributie die wordt voorgesteld is gelijk aan de huidige contributie voor U12-leden (recreanten). De 
vereniging vindt dit passen bij de doelgroep, mede bezien vanuit maatschappelijke betrokkenheid. De 
overige contributies blijven ongewijzigd. De ALV stemt in. De contributies zijn hiermee definitief vastgesteld.  
 
10. RONDVRAAG 

1. Y. Tabei (trainer U12) verzoekt om twee trainingen U12 op volledige velden. Het bestuur zegt toe de 
mogelijkheden te onderzoeken en hierop terug te komen. 

2. J. van der Sluis (trainer U14) vraagt om nieuwe tenues voor U14 daar de huidige tenues voor veel 
spelers te klein zijn. Het bestuur zegt toe dit te bespreken en hierop terug te komen. 



3. E. Hermans (trainer U18) vraagt voor aanschaf van enkele nieuwe heren-ballen. Het bestuur zegt 
toe binnenkort enkele nieuwe ballen (maat 7 alsook maat 6) aan te schaffen. RK vraagt Edward wel 
eerst te inventariseren hoeveel ballen (maat 7) aan vervanging toe zijn. 

 
Petra Valkenberg (PV) geeft aan dat dergelijke verzoeken door trainers niet hoeven te wachten tot een ALV 
maar altijd kenbaar gemaakt kunnen worden.  
 
11. SLUITING  
RK dankt de ALV voor aanwezigheid en betrokkenheid.  
 
 


